
Announcement on Application for change of major to Music / Application for minor in 

Music from 2014-2015 

 

A. Application for change of major (*under CUSIS) 

Application period: 4 – 20 June 2014 

Interested students must submit the e-Application forms under CUSIS together with (1) 

unofficial transcript, (2) original and copy of relevant music certificate(s), (3) original and copy of 

the HKDSE results / HKAL and HKCEE results, and 4) a letter of intent stating the reasons for 

application, to the General Office, Department of Music, Rm 201 Hui Yeung Shing Building. 

Note: The interview will be held on 26 Jun 2014 and selected applicants will be notified via 

phone. 

 

B. Application to take minor (*by application form) 

Application period: 4 June – 2 July 2014 

Interested students must submit the Application forms together with (1) unofficial transcript, (2) 

relevant music certificate(s) with original and one copy of it, to the General Office, Department 

of Music, Rm 201 Hui Yeung Shing Building. 

Application form is available in the Registration and Examinations Section (RES) or can be 

downloaded from the RES homepage: http://www.cuhk.edu.hk/rgs from 4 June onward. 

 

 

If applicant cannot submit the application in person, they can authorize others who must provide the letter of 

authorization, copy of the student ID card and other relevant documents to us. 

 

 

 

Department of Music 

3 June 2014 

 

http://www.cuhk.edu.hk/rgs


二零一四至二零一五年度 

《申請轉主修及入副修通告》 
 

凡擬於新學年轉以音樂系為主修或副修之同學，請攜同下列文

件，交往崇基學院許讓成樓二零一室音樂系辦公室： 
 

（一） 歷年大學成績表正本及副本一份 

（二） 其他音樂公開考試成績表正本及副本一份 

（三） 申請轉入主修之同學並需遞交香港中學會考證書、香

港高級程度會考證書 或 香港新高中文憑試證書(正本

及副本各一份) 及 申請信(英文版)一封，詳述轉系理由 
 

 申請轉主修須通過 CUSIS 提交網上申請表 及 須往本系遞

交申請表(副本):日期為六月四日至六月二十日，逾期恕不

受理。[面試日期: 六月二十六日(星期四)] 如有需要，本系

將以電話通知申請人接受面試。 
 

 申請副修遞交申請表: 日期為六月四日至七月二日，逾期恕

不受理。有關申請表格《請向註冊及考試組索取或直接由

註冊及考試組網頁 http://www.cuhk.edu.hk/rgs 下載》。如有需

要，本系將以電話通知申請人接受面試。獲批准入副修之

同學需於七月七日(星期一)或之前將核准之申請表格交回註

冊及考試組。 
 

** 如未能親身辦理手續的同學，可以委託同學或親友帶同授權書、學生證影印副本及有

關文件到本系辦理手續。 

            
                 音樂系啟 

二零一四年六月三日 

http://www.cuhk.edu.hk/rgs

